

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Protokoll från NNSF styrelsemöte 230815

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll NNSF styrelsemöte 230815.pdf

Storlek: 73599 byte

Hashvärde SHA256:

5c7f7a57a07762a0ba30de9830a9e5f689d7ff07442c8bd713f0b06648ad4ee7

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.  
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

**MIKAEL ISRAELSSON**

Signerat med BankID 2023-08-23 08:18 Ref: aa01a7e6-00c1-44bc-8e3f-4c67066a7019

**Carl Magnus Oskar Wikström**

Signerat med BankID 2023-08-21 06:25 Ref: 8aee436c-0b6e-432b-b363-5bf424c05bd1

**Christina Boström**

Signerat med BankID 2023-08-19 08:50 Ref: 88d6bfd8-7441-4c63-9af0-b0ffda3ba10b





# Protokoll fört vid Norra Norrlands Styrkelyftsförbunds Styrelsemöte

**Datum:** 2023-08-15

**Tid:** 20.00-21.00

**Plats:** Facebook messenger

**Närvarande:**

André Johansson

Arvid Asplund

Christina Boström

Linda-Marie Steggo

Magnus Wikström

Mikael Israelsson

Rasmus Schurmann

**§2301 Mötets öppnande**

- Sittande ordförande Magnus öppnar mötet.

**§2302 Val av mötessekreterare och protokolljusterare**

- Sittande sekreterare Christina väljs till mötessekreterare. Mikael väljs till protokolljusterare.

**§2303 Föredrag av dagordningen**

- Ordförande Magnus går igenom dagordningen som godkänns av mötesdeltagarna.

**§2304 Tempen på distriktet**

- Vi går igenom läget för klubbarna i distriktet. Malmberget har behövt flytta lokaler pga ombyggnad. Flera upplever att sammanhållningen och aktiviteten inte har varit som under vinterhalvåret pga semestrar etc. Det verkar som att många i distriktet är taggade inför kommande tävlingar.

**§2305 Föregående protokoll**

- Resultat av brainstorming om budgetöverskott
  - Inköp av projektor. Rasmus för ett inköpsförslag på detta samt filmduk och projektorväska.

- T-shirt logga. Pratar om att lägga upp inlägg i facebookgruppen om att skicka in förslag på logga.
- Barents-games
- Återkoppling lägerverksamheter
  - Utvecklingsläger. Magnus har haft möte med Eddie angående stöd och OK från svenska styrkelyftförbundet.

### §2306 Ekonomi

- Ekonomisk lägesrapport. Sedan sist fått in RF-sisus bidrag på 6000kr. Betalat hemsida. God ekonomi.

### §2307 Domare

- Inför kommande utbildning. Distriktsdomarutbildning planerad till början av september. Än så länge 7 st anmälda.
- Önskemål från deltagare i distriktet att ha utbildning på två dagar istället för tre. SSF pushar för att kunna göra de teoretiska delarna på distans.
- Domarläget inför serie 3 uppfattas som lugnt.

### §2308 Tävlingar

- Inför tävlingshösten
  - Legendar och IKSU samordnar arrangemanget av serie 3 samt DM.
  - Klubbarna beställer medaljer och distriktet betalar (till DM).
  - Inför tävlingsvåren 2024: Skellefteå och Öjebyn pratar om att samordna serie 1. Funderingar på om NPC ska hålla serie 2.
- Save-the-date inlägg i facebookgrupp. Rasmus ansvarar för att lägga ut när datum är spikade för höstens läger.

### §2309 Övriga frågor

- Förslag om materialförsäljning från Luleå AK
  - Just nu hyr Luleå AK 2st ställningar (en dipställning och en brutalbänk) gratis utav NNSF. Förslag om att köpa ut dem samt höra av sig till en gymåterförsäljare och fråga vad de är villiga att betala för dipsställningen. Ett ytterligare förslag kring att låta andra klubbar i distriktet ta över/köpa denna. Beslut tas efter pridförslag från gymåterförsäljare.
- Barents summer games. Ett brett samarbete mellan länder, fokus på utveckling och framtiden. Vill ha med flera idrotter samt representanter i fråga.
  - Angående rysslands-situationen föreslås att vi står bakom IPF:s åsikter, att inte Ryssland inte ska delta så länge kriget pågår.
  - Beslut om att Alexander Björk ska representera NNSF under Barents-konferensen.
  - André är tillsvidare kontaktperson för Barents men är villig att avgå om någon annan i distriktet gärna vill. Förslag om att ha en arbetsgrupp för Barents.
- Elit/Bredläger i höst

- Magnus redogör infon han fått från Urban. Han kikar på vilka datum som skulle passa. Förslag om att skicka ut enkät/fråga de som är nominerade till elit/breddlägret om helgen innan DM passar.
- Teams. Informationspunkt.
  - Har fått Microsoft teams från SSF och vidare RF. Till nästa möte skickar Magnus ut information om egna inlogg etc. Hädanefter hålls alltså styrelsemötena på teams.
- Klassammansättning under DM. Då vi inte har så många tävlande i distriktet diskuteras följande förslag:
  - Slå ihop alla ålderskategorier.
  - För koefficient: pris för top 5 bästa ungdom, top 3 bästa junior samt Bästa lyftare senior/veteran (åldersgrupperna ihopslaget).
  - Distriktet skulle då betala dessa priser. Rasmus kollar på prispförslag till nästa möte.

#### **§23010 Nästa möte**

- Punkt till nästa möte: Kontakt med Jesper Dahlgren angående förlänga kontrakt till nästa år.
- Nästa möte bestäms preliminärt till mån 18/9 kl 20.

#### **§23011 Mötets avslutande**

- Ordförande Magnus förklarar mötet avslutat.

